
Kontrola plnění usnesení z minulých Konferencí 

Veškeré body schválené na obou Konferencích 2018 byly zapojeny do klubových řádů a 

uvedeny do praxe beze zbytku, Rejstřík kárných opatření, který Konference 2018 uložila 

Výboru zpracovat je navržen ke schválení této Konferenci.  

KRK provedla kontrolu financování Konferencí a doporučila zhotovit Směrnici k financování a 

pořádání Konferencí a ostatních klubových akcí. – Připravuje se. 

Klub je řádně zapsaný ve spolkovém rejstříku vedeném Městským soudem v Praze. 

Dál vyvstal nový úkol pro další Výbor, zanést Klub do evidence skutečných majitelů. Bohužel 

Klub podle zákona zde musí být zaregistrován, ačkoli je spolkem a reálně žádného majitele 

nemá. Vznesla jsem na toto téma dotaz i na ČMKU, bylo mi sděleno, že ČMKU již v evidenci 

je a my máme být taky. 

Body z usnesení Konference 2016, které dosud nebyly dostatečně splněny nebo jsou plněny, 

ale ne dokončeny: 

 Poskytnout majiteli záznam z bonitace jeho psa za jednotný manipulační poplatek 

500,- Kč. Je třeba přidat do nějaké směrnice nebo bonitačního řádu, odloženo na 

příští volební období. 

 Možnost zřídit na svodech a bonitacích dva kruhy, kde budou svody a bonitace 

posuzovány souběžně – svody bude provádět určená proškolená odborně způsobilá 

osoba. Schváleno Konferencemi 2016, v praxi se provádí, ale chybí v bonitačním řádu. 

Je řešeno v návrhu na změnu Bonitačního řádu. 

 Pokračovat v jednání s cílem zařazení zkoušek vytrvalosti psa mezi oficiální uznávané 

zkoušky v ČR. Eliška Riegerová jednala v rámci organizace ZVP v Nymburku se zástupci 

ČKS. Výsledkem jednání bylo, že KCHČSV může pořádat zkoušku vytrvalosti dle svých 

propozic s delegováním oficiálního rozhodčího jako klubovou zkoušku (tedy pouze 

pro plemeno ČSV) a tuto může zapisovat do výkonnostní knížky. Mezi oficiálně 

uznávané zkoušky ji ČKS neuvažovalo v té době zařadit. Průběžný úkol přetrvává, 

protože se vyměnilo vedení ČKS za vstřícnější k novým změnám, navíc máme v tuto 

chvíli velmi dobré konexe na předsednictvu. Bohužel nelze v jednání pokračovat, 

dokud nebudou opraveny závažné chyby ve zkušebním řádu, je třeba opravit. 

 Ověřit u KCHČSV Slovenské republiky stávající stav při zapracování dohodnuté změny 

standardu ve smyslu návratu k původnímu znění v bodě poměr délky trupu ke 

kohoutkové výšce je ne více než 10 : 9. Společné schůze se zástupci KCHČSV SR se 

konají již od roku 2014 a je dohodnuto, že oba kluby podají společnou žádost 

(memorandum) prostřednictvím Slovenské kynologické jednoty o změnu standardu k 

původnímu znění v bodě poměr délky trupu ke kohoutkové výšce, dále v oddíle 

plnochruposti (pes musí být plnochrupý), v části nesení a délka ocasu a opravy chyby 

v anglickém znění standardu. Tuto žádost by měli připravit zástupci KCHČSV SR, 



následně přeložit KCHČSV ČR k projednání a podpisu. Zatím jsme v letošním roce na 

schůzi se Slovenským klubem dokončili návrh na znění memoranda a provedli jsme 

na žádost slovenské strany překlad navrhovaných oprav standardu do němčiny a 

angličtiny. 

 Upravit vedení pokladen, tak aby celostátní pokladník, který za vedení účetnictví 

klubu zodpovídá, měl přístup ke všem dokladům, a to průběžně, nikoli týden před 

podáním daňového přiznání. Také by bylo vhodné, aby mohl tajemník do účetnictví 

nahlížet. 

 Nutnost upravit kontrolu placení poplatků za vystavení krycích listů. Výbor navrhoval 

upravit online formulář „Žádost o vystavení KL tak, aby se při odesílání žádosti o KL 

vkládalo i potvrzení o zaplacení. – Příliš obtížné. Výbor navrhuje, aby jeden ze členů 

CHK měl na starosti kontrolu zaplacení členských příspěvků u členů a zaplacení 

poplatku a podepsání Smlouvy o poskytování ch. servisu u nečlenů. 

 Schválit směrnici o zásadách GDPR pro vnitřní postupy v klubu. Vypracovala H. 

Černohorská. 
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